
Zápis ze zasedání parlamentu 
21. 06. 2016 

Koleje Strahov 

Zápis provedl: Kateřina Pacáková 
Prezenční listina je přílohou. 
 
Začátek zasedání 18:20 

1 Schválení programu schůze 
Michal Halenka seznamuje delegáty s ním navrženým programem, který byl poslán do 
konference parlamentu. 
 
Usnesení: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje program zasedání dle programu, který                   
byl zaslán do konference parlamentu SU ČVUT. 
OHP: 11; 11:0:0 → Usnesení přijato 

2 Představení delegátů 
Pražák (Masařka) – myslím, že mě všichni znají, právě jsem předal hlavní žezlo a musím tu 
být na druhé zasedání. 
Sylvie (BEST) – studuji MÚVS. 

3 Schválení zápisů 
Zápisy z 15.2., 9.3. a zápisy z mimořádného zasedání 2.6. (nebyl zaslán zápis jako takový, 
ale jenom odkaz). 
Koštenský: Já bych zaslání odkazu považoval za zaslání. 
 
Usnesení: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje zápisy ze zasedání 15.2.2016 a 9.3.2016                     
ve znění v jakém byly zaslány do konference Parlamentu 20.6.2016.” 
OHP: 11; 10:0:1 → Usnesení přijato 
Usnesení: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje zápis z mimořádného zasedání 2.6.2016                   
ve znění v jakém byl zaslán do konference Parlamentu 5.6.2016.” 
OHP: 11; 10:0:1 → Usnesení přijato 
 

4 Informace z klubů 
Silicon Hill: Objednáváme wifi na další bloky. 
ISC: Ve čtvrtek máme grilovačku na MK, jste zváni.  
Orlík: Máme gril a komunikujeme se SUZ. 
ČAJOVNA + STOH: Otevíráme jenom ve středu, jste zváni, pokud si něco chcete pujčit,                           
dejte vědět. 
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Masařka: V pátek organizujeme grilovačku, jste zváni. 
eFDrive: My jsme postoupili k propagaci UZLU (na Facebooku) a natiskli pozvánky. 
SIN: Neměli jsme žádnou akci, pokračujeme v plánování rekonstrukce MM. 
ESC: Máme zkouškový režim, komunikace na fakultě strojní. 
BEST: Zvládli jsme CANTUS, akce se vydařila, I když účast nebyla hojná, probíhají                         
doplňovací volby do představenstva. Pracujeme na letním kurzu a zveme vás ať se                         
přijdete podívat. 
PodOLee: Proběhly volby na půlku představenstva, někdo se nám o víkendu vloupal do                         
kufrárny. 
 
 18:32 přišel Jakub Huspek 
 

5 Info z Akademického Senátu 
Proběhlo jedno zasedání (v květnu), schvaloval se rozpočet (neúspěšně). Vznikla sekyra asi 
130mil. Senát nechce schvalovat rozpočet dokud nezná zdroj. 
ČVUT si pravděpodobně vezme půjčku v hodnotě 180mil.  
Schválil se grafický manuál ČVUT. (obsahuje šablony jak vypadají diplomové práce) 
Použití loga bude od nynějška smluvně řešeno. 
Proběhla krátká informace o jednání s SU ČVUT (domlouvá se termín setkání). 
Rektor oznámil, že chce řešit internet na kolejích EDUROAMem a napsat na něj evropský 
projekt. 
Tomáš Gura: Řešil někdo že logo se používá na diplomových pracích? 
Michal Jex: Ne. 
 
18:39 přišla Zuzana Rychlá 
 

6 Volby do kontrolního výboru 
Nedorazila Veronika Huvarová, která měla být volená, bod prozatím přeskočíme 
 

7 Rozpočet Centrály 
Doplnění dokumentu – 19 000kč na konci je Rezerva. 
Proč byla navýšena položka Ahoj Techniko – je to jubilejní 20. ročník. 
Navýšení PR – mimořádné navýšení na stan a trička. 
Spolupráce s Uniemi – předpokládáme výjezdní zasedání na začátku října, zvažujeme že 
bychom podpořili zájemce příspěvkem na účast 
Jan Mára: Co jsou Telefony? 
Michal Halenka – platba telefonů Centrály. 
Jan Mára: Takže provoláte 30 000? 
Michal Halenka: uvádí na pravou míru, že to znamená cca 500kč na měsíc na osobu za 
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neomezený tarif. 
 
Usnesení: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje rozpočet Centrály na rok 2016 v podobě                       
v jaké byl zaslán do konference parlamentu SU ČVUT 19. 6. s tím, že položka 19 000                                 
kč je Rezerva rozpočtu.” 
OHP: 13; 13:0:0 → Usnesení přijato 

8 Rozpočet fondu projektů 
Byla připomínka, že rozpočet zaslán nebyl. Parlament nejen schvaluje a zároveň i                       
navrhuje jeho výši. 
Roční příspěvek je cca 100 000kč. 
Aktuální výše je přibližně necelých 160 000kč. 
Vzhledem k platební morálce některých klubů, Centrála navrhuje 90 000kč na toto                       
vyhlášené kolo projektů. 
Jakub Huspek: Co budete dělat se zbytkem. 
Michal Halenka: Můžeme ho využít lépe. 
Hnyk: Je to fond projektů pro všechny včetně těch, co to neplatí. 
Jakub Brožík: Už existuje nějaký prováděcí předpis. 
Michal Halenka: Je tam už od roku 2008. 
Jakub Huspek: Já bych tam dal celou částku, která tam je. 
Michal Jex: Nedá se to udělat vždy z peněz za předchozí rok? 
Michal Halenka: Dá, nicméně nyní tam jsou nedoplatky. 
Jakub Huspek: Bylo by vhodné nejdřív vyřešit předpis, který to upravuje, než si začnete                           
rozdělovat peníze. 
Michal Halenka: Nástin řešení. 1) schválíme nějakou částku (0 – peníze, které by tam                           
měly být). 2) pracovat na IP, který zná jen několik málo delegátů. 3) můžeme začít psát                               
nový IP. 
 
Jozef Šebák: Proč byl do ustanovení dán bod č.6? 
Standa Jeřábek: Důvod byl, protože kluby nechtěly odvádět peníze na něco, co v danou                           
chvíli nebylo ani vyhlášeno/používáno. 
Jozef Šebák: Pokud je to takhle, tak nejlepší je řešení, aby byl fond vyhlášen. 
Otázky: Jaké projekty se v poslední době z toho fondu financovaly? 
Michal Halenka: V poslední době žádné, od založení samostatného účtu nebyl nikdy zatím 
vyhlášen. 
Michal Jex: Kdy je vize ho otevřít pro projekty? 
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Michal Halenka: 14.6. jsem ho vyhlásil, přihlášky se mají podávat do 15.7. 
 
18:56 přišla Marie Dvořáková 
 
Jakub Huspek: Dal bych celou současnou výši stavu účtu . 
Marie Dvořáková: Myslím, že by se měla čerpat menší polovina. 
Jozef Šebák: Taky bych nepřiděloval celou částku. 
Marie Dvořáková: To že první čerpání je po roce a půl neznamená, že teď se zase rok a                                   
půl nic nebude přidělovat. 
Petr Hnyk: Zároveň na podzim přijdou noví lidé, kteří budou chtít dělat nové projekty, tak 
aby na ně něco zbylo. 
Jan Mára: Pro zkušební kolo 50 000kč – což by se mělo odvést za jeden semestr. 
Jozef Šebák: Neznáme částku, neznáme kolik projektů v jaké výši bude mít zájem, 
pojďme to zkusit. 
Michal Halenka: Schválený rozpočet se nemusí vyčerpat celý. 
Vojtěch Suk: Jelikož je tam filtr, nebál bych se toho otevřít to na celou částku. 
Jozef Šebák: Záleží jak ten filtr bude fungovat. 
Michal Jex: Doporučuji to nečerpat celé, komise může doporučit navýšení přidělených 
financí. 
Petr Hnyk: Přijde mi rozumnější to otevřít na podzim, až přijdou noví lidé. 
Jakub Brož: Kdo rozhoduje? 
Michal Halenka: Centrála a předsedové žádajících klubů. 
Usnesení: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje rozpočet vyhlášeného Fondu projektů                 
ve výši 70 000 kč.” 
OHP: 14; 11:2:1 → Usnesení přijato 
 
Marie Dvořáková navrhuje, aby to bylo projednáno na Shromáždění klubů. 
 

9 Volby do Kontrolního výboru 
Představuje se Veronika Huvarová. 
Marie Dvořáková: Tři měřitelné cíle? 
Veronika Huvarová: 1. SU budu existovat i za 3 roky. 2. nebude pozastaven žádný funkční 
klub. 3. Meziklubová láska v počtu obejmutí mezi členy klubů. 
Jozef Šebák: Čemu primárně se chceš věnovat. 
Veronika Huavrová: Ráda bych se věnovala kontrolním věcem, jestli si kluby dodržují, co si 
schválili, že nemrhají peníze (za co se utrácí, jestli jsou částky srovntelné s ostatními kluby). 
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Tomáš Gura: Budeš kontrolovat fiannce Centrály? 
Veronika Huvarová: Ráda bych. 
 
Usnesení: 
„Studentský parlament SU ČVUT volí Veroniku Huvarovou do Kontrolního výboru.” 
OHP: 14; 12:0:2 → Usnesení přijato 
 
Prezident vyhlašuje pauzu do 19:35 
19:39 Zasedání pokračuje 

10 Ekonomická činnost Centrály Hokejová bitva 2016 
Honza Mára: Jaký bude náklad bambam tyčí? 
Marie Hoťková: Cca 1000 tyčí, tj. 500 párů. 
Hnyk: Očekávaná účast? 
Oldřich Štumbauer: Cca 300. 
Marie Dvořáková: Ostatní organizace to prodávají nebo darujou? 
Oldřich štumbauer: Ostatní univerzity všechno prodávají. 
Marie Hoťková: Je to komerční akce, proto do toho nechceme investovat vlastní finance a 
zároveň chceme aby se o ně ti lidé trochu starali. Cena je za náklady + DPH. 
 
Usnesení: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje ekonomickou činnost Centrály s názvem                   
Hokejová bitva 2016 ve formě v jaké byla zaslána 19.6. do konference.” 
OHP: 14; 11:0:3 → Usnesení přijato 
 
 

11 Ekonomická činnost Ahoj Techniko!  Žij studentský život 

Marie Dvořáková: Chybí mi obecně rozpočty na tuto akci, kolik se prodá piva, klobás. 

Marie Hoťková: Záleží na počasí, je to spíš doplňové, rozhodně nic velkého. 

Michal Halenka: Je to proto, aby tam lidé zůstali trochu déle a neutekli na jídlo jinam. 

Usnesení: 

„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje ekonomickou činnost Centrály s názvem                   
Ahoj Techniko!  Žij studentský život ve formě v jaké byla zaslána 19.6. do                           
konference.” 
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OHP: 14; 12:0:2 → Usnesení přijato 

 

12 Nové stanovy SU ČVUT 

Michal Halenka posílal poslední verzi stanov do konference 16.6. ve 23:10. 

Brt: Navrhuji změnu bodu 7, čl. 14 z “pokud předpisová základna klubu neurčí více” na “…                               
neurčí jinak”, protože kolidují se současným stavem v Silicon Hillu. Schválení stanov v                         
původním znění by vyžadovalo změnu  

Standa Jeřábek: Idea stanov byla nezakazovat klubům nic nedůležitého, ale rádi bychom dali 
rozumné  Proto navrhuji “pokud stanovy klubu neurčí jinak”. 

Jakub Huspek: Jsem pro Standův návrh. 

Jozef Šebák: Na poslední čtení stanov byla určena pravidla pro platnost usnesení. Došli jsme 
k názoru, že usnesení je platné po zveřejnění. V aktuálním znění je napsáno, že to platí 
pouze pro představenstvo. Je tedy nutné to sjednotit. 

Marie Dvořáková: Jak rychle jsme schopní zveřejnit usnesení parlamentu? Protože nyní by 
trvalo u Parlamentu třeba tři měsíce než bude usnesení platné. 

Jozef Šebák: Je možné zveřejnit usnesení okamžitě samostatně. 

Tomáš Gura: Můžeš to zveřejnit před schválením zápisu. 

Standa Jeřábek: Líbí se mi nápad zveřejňování a zahrnul bych všechny orgány. V případě 
AS ČVUT hned druhý den je zveřejnění samostatných usnesení a hlasování o nich. 

Jozef Šebák: Nebylo dořešeno překlopení paltnost funkcí členů KV. 

Michal Halenka: Rozumné řešení je poschvalovat je znovu. 

Michal Halenka:  Odkaz na google drive by neměl být ve výsledném dokumentu.  

 

Michal Halenka: opravil jsem chybné roky v článku 17. 

Standa Jeřábek: Všichni počítáme, že kluby do listopadu schválí nové stanovy s účinností od 
1.1.2017. 

Pokračování bodu v 20:25 

Michal Halenka poslal opravenou verzi do konference se zapracování Standovy a Jožovy 
připomínky. 
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Michal Jex: Má SU úřední desku? 

Michal Halenka: Ne. 

Přišel Vojtěch Kaiser. 

Usnesení: 

„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje Stanovy Studentské unie ČVUT ve znění v                       
jaké byly zaslány do konference Parlamentu 21.6.2016 v 20:14.” 

OHP: 15; 15:0:0 → Usnesení přijato 

13 Různé 
“Hokejisti“  jsme Aleš a Tomáš a jsme zástupci univerzitního týmu Technika Praha (ČVUT                           
a VŠE), hrajeme Evropskou ligu od loňského roku. Je to liga spojená ze čtyř států (CZ, PL,                                 
SK a AU), cílem je udělat to celoevropským projektem. Má to potenciál budování                         
organizace podobné té v USA. 
Když jsme žádali o podporu na příští rok na Rektorátu, UTVS vyjádřila nezájem nad                           
zaštítěním. Rádi bychom to posunuli dál. Vytvořili jsme vedení klubu, máme nějaké                       
rozdělené funkce, ale nemáme z čeho to financovat. 
Rektor nám doporučil se spojit s SU a požádat o pomoc. Přemýšlíme o založení klubu, na                               
VŠE už to funguje. Potřebujeme hlavně rady a vstřícnou hlavu, která poradí jak se mezi                             
vás zapojit. Je nám líto zahodit projekt na kterém už pracujeme. 
Zaštiťujeme asi 50 studentů a myslíme si, že spolupráce by mohla být oboustranně                         
prospěšná. 
Marie Hoťková: Kluci už udělali první nástřel stanov, které má k dispozici Centrála.  
Tomaš: Inspirovali jsme se stanovami existujících zájmových klubů. 
Michal Halenka: U kterých klubů? 
Tomáš: BEST a Čajovna. 
Jakub Brož: Doporučuji se inspirovat u Tech@SU. Proč vám UTVS řeklo ne? 
Aleš: Představuje to pro ně velkou zátěz, pokud nenastoupíme, musí za nás zaplatit                         
pokutu. Peníze už dávno máme. Řekli nám, že peníze, které si seženeme nebo nám                           
rektorát dá mohou udělat akci pro více lidí. Náš projekt je více dlouhodobý. Od rektorátů                             
jsme žádali asi o třetinu peněz, co potřebujeme, jinak peníze sháníme jinde. Problém je,                           
že nás tlačí čas, musíme přihlášku podepsat v září. 
Jakub Brož: Jaké je maximální riziko? Kromě té pokuty. 
Aleš: Pokud neseženeme peníze do 15. září nebudeme podávat přihlášku a dary vrátíme                         
zpátky. Není to jen o soutěžení, ale i o řízení toho klubu. 
Jakub Huspek: Kolik peněz máte a kolik Vám chybí? 
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Aleš: Loňská sezóna stála cca 380 000kč, ale konkurence má větší rozpočet. Náš cíl je                             
cca půl milionu. Nyní máme přislíbených zhruba 350 000kč. Při této částce se ta sezóna                             
dá odehrát. Je to reálné. 
Jan Mára: Takže chcete být zájmovým klubem, protože máte rozjetý projekt celoročního                       
turnaje mezi zeměmi a chtěli byste od nás IČO a know how a být mezi náma. 
Aleš: Přesně. 
Marie Dvořáková: Jste seznámení se všemi věcmi, které budete jako součást SU muset                         
plnit. 
Aleš: jsme tu abychom se dozvěděli víc, měli jsme schůzku s Marií Hoťkovou. Víme, že                             
potřebujeme stanovy a teď jsem jdeme proto zjistit co a jak. 
Marie Hoťková: Bavili jsme se i o stanovách. 
Michal Jex: Nyní tedy nemáte právní strukturu. 
Aleš: Využíváme to, co je vybudované z loňska. Subjekt UTVS. Takže víceméně nemáme.                         
Smlouvu zatím máme na UTVS. Je to dělaný na IČO školy. 
Michal Jex: Co se stane, když vám v půlce sezóny dojdou peníze? 
Aleš: Nestane se to, do toho rizika nejpůjdeme. 
Marie Dvořáková: Pokud chcete stát se klubem musíte být schválení do 15. září. 
 

14 Stanovy FIT++ 

FIT++ by měl být “malou SU” na FIT a zastřešovat všechny aktivní skupinky studentů.                           
Sdružovat a propojovat studenty, jak je určeno ve stanovách. Komunikace s aktivními                       
studenty už probíhá (organizátor seznamováku je navrhovaným místopředsedou).  

FIT++ by měl být zájmovým, fakultním, klubem. Pokud se člověk chce stát členem a                           
není/nebyla uchazečem/studentem FIT musí člena schválit představenstvo. 

 

Marie Dvořáková: Jak budete ověřovat uchazeče? 

 

Jozef Šebák: Důkazní břemeno by mělo být na uchazeči. 

Standa: Jasně. 

Standa Jeřábek: máme časově omezené členství (zbavování zombíků). Představenstvo má                   
3,5,7 členů. Zavádíme po vzoru AS následnictví ve volbách. 

Shrnuje gramatické a stylistické úpravy stanov. Předseda a místopředseda přichází o funkci,                       
když nejsou členové představenstva. 
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Zápis ze zasedání parlamentu 
21. 06. 2016 

Koleje Strahov 

Do konference byla první verze zaslána v neděli ve lhůtě, aktualizovaná verze zaslána dnes. 

Myšlenka vznikla na výjezdku na podzim v roce 2014. Na zasedání Parlamentu v lednu 2015                             
jsem vyjadřoval záměr.  

Michal Jex: U odvolání předsedy je nutná 2/3 většina a to jsou u 5 nebo 7 členného vysoké                                   
počty. 

Standa Jeřábek: Asi bych to nepředělával. Určitě stanovy chci otvírat v momentě kdy bude                           
větší členská základna.  

Jan Mára: Jak plánujete financování? 

Standa Jeřábek: Pokud chci zastřešovat aktivity, tak ty už jsou financovány. Funkce Klubu                         
pomohla možnosti žádat o FSP. Máme podporu děkana (ústní). 

Marie Dvořáková: FSP je pro nadfakultní projekty. 

Jozef Šebák: Navrhuji, aby řádné představenstvo stanovy do 1.11.2016 znovu přeschválilo,                     
protože budou schváleny před schvalováním nových stanov SU. 

Usnesení: 

„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje Stanovy klubu FIT++ ve znění v jakém byly                         
zaslány do konference Parlamentu 21.6. v 17:18.” 

OHP: 15; 15:0:0 → Usnesení přijato 

15 Různé 

Marie Dvořáková: Zítra je rozlučka se semestrem, jste zváni. 

Konec zasedání 20:45 
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